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Consiliul local Aleşd 

 

PROCES VERBAL 
 

           Încheiat azi 17.02.2016 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Aleşd, 
conform Dispoziţiei primarului oraşului Aleşd nr. 56/11.02.2016. Preşedinte de şedinţă 
conform Regulamentului de funcţionare a Consiliului local este dl. cons.Sabău Radu.  
La şedinţă sunt prezenţi 15 consilieri din cei 17 în funcţie, 2 absenţi(d-na Bocşea Sorina, 
dl.Creţ Florin).  
Au fost invitate la şedinţa de consiliu doamna Buzle- directorul Liceului Teoretic 
„Constantin Şerban” şi d-na Vasile Valeria- directirul Colegiului Tehnic „Alexandru Roman”. 
La şedinţă participă şi dl. contabil şef ec. Cureu Nicolae. 
Dl. Mălăieş- „iertaţi-mă, aş avea o problemă. Doctorul Herman n-a putut fi prezent, a avut 
o problemă profesională, dacă mă primiţi în locul dumnealui, eu vă mulţumesc, dacă nu 
mă retrag”. 
Preşedintele de şedinţã- „puteţi rămâne, sigur”. 
Dl. cons.Turcuş- „şedinţa este deschisă”. 
Dl. Mălăieş- „doresc să rămân ca reprezentant al doctorului Herman”. 
 

              Preşedintele de şedinţã prezintă ordinea de zi, ordine de zi ce a fost afişată, 
pentru aducerea la cunoştinţa locuitorilor oraşului Aleşd:  
         1.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al oraşului Aleşd pe anul 
2016.  

          2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achiziţii publice pe 
anul 2016. 

 3.Privind avizul de principiu cu privire la un schimb de imobile între oraşul Aleşd şi 
d-ul Herman Francisc. 

 4.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Spitalului orăşenesc 
Aleşd a unor spaţii situate la parterul clădirii CLA, respectiv în corpul C8, imobil înscris în 
domeniul public al oraşului Aleşd. 

 5.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui teren din proprietatea privată a 
oraşului către d-na Todoca Florina-Elena şi d-ul Todoca Ioan-Coloman. 

 6.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului cu nr. cadastral 314 în 
suprafaţă de 90 mp înscris în CF nr. 100038 Aleşd din domeniul public al oraşului în 
domeniul privat al oraşului Aleşd. 

 7.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului cu nr. cadastral 101653 în 
suprafaţă de 62 mp înscris în CF nr. 101653 Aleşd din domeniul public al oraşului în 
domeniul privat al oraşului Aleşd. 

 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de amplasament şi delimitare a 
imobilului cu suprafaţa de 388 mp, din nr. top 892 şi 893, în vederea atribuirii numărului 
cadastral de către OCPI Bihor precum şi dezlipirea parcelei şi înscrierea ei în cartea 
funciară. 

 9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de amplasament şi delimitare a 
imobilului cu suprafaţa de 1519 mp, din nr. top 898, 901/3 şi 914, în vederea atribuirii 



 

2 
 

numărului cadastral de către OCPI Bihor precum şi dezlipirea parcelei şi înscrierea ei în 
cartea funciară. 

 10.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unui cabinet medical 
stomatologic situat în incinta Policlinicii oraşului Aleşd. 

 11.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă. 

 12.Raport privind stadiul îndeplinirii hotărârilor Consiliului local Aleşd în perioada 
iulie – decembrie 2015. 

Preşedintele de şedinţă- “supunem la vot ordinei de zi”. 

 Aceasta a fost aprobată cu 15 voturi pentru, unanimitate prezentă, astfel se adoptă 
Hotărârea nr. 13 care face parte integrantă din prezentul proces verbal.  

Preşedintele de şedinţă- “supunem la vot procesul verbal al şedinţei anterioare din 
27.01.2016”.  
Preşedintele de şedinţă supune la vot procesul verbal, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel se adoptă Hotărârea nr. 14 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 

Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 1 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre: „Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al oraşului Aleşd pe 
anul 2016”.  

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Dl. ec. Cureu- „urmare a analizei mai atente a Programului de achiziţii publice am decis 
corelarea lui cu Bugetul , respectiv art. 2 se va modifica în Proiectul de hotărâre şi în loc de 
2 milioane 219 vor fi 3 milioane 515 ca fiind suma lucrărilor cuprinsă în Programul anual”. 
Preşedintele de şedinţă- „putem trece la vot cu modificările propuse?”. 
Dl. cons.Cipleu- „o singură observaţie doresc să fac la art. Parcuri, deja celebra sumă de 
200.000 lei care nu se regăseşte în parcurile din Aleşd, îmi fac datoria să spun că mi se 
pare o sumă mare”.  
Preşedintele de şedinţă- „dacă mai sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 15 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 2 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre: „Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achiziţii publice pe 
anul 2016.” 
Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz nefavorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
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Dl. ec. Cureu- „da, aşa cum v-am spus Programul l-am reanalizat, am extras lucrările de 
reabilitare a reţelei de apă- canal Pădurea Neagră întrucât este cuprins în Programul 
naţional de dezvoltare finanţat de Ministerul Dezvoltării şi la cre avem doar un acord de 
finanţare pe perioada următoare dar nu la nivel integral, urmând ca în măsura în care vom 
identifica sursa de finanţare să introducem într-o viitoare şedinţă pe Programul anual şi 
implicit suma care se va aproba în Buget .” 
Dl. cons.Cipleu- „eu aş dori să mai fac o observaţie, la şedinţa din decembrie când s-a 
votat varianta de lucru a Programului am solicitat ce varianta ce se va prezenta în cursul 
lunii actuale să se regăsească în acest Program de achiziţii o poziţie în care să se prevadă 
şi întocmirea unui Registru al spaţiilor verzi , am văzut că nu este drept pentru care voi 
vota împotrivă. 
Preşedintele de şedinţă- „dacă mai sunt discuţii...” 
Dl. primar- „nu ştiu ce implică în Programul de achiziţii un Registru cu spaţii verzi, ăla se 
face dar nu trebuie cuprins pentru că nu are costuri. Un registru ne costă 10-15 lei. 
Dl. cons.Cipleu- „nu este adevărat, un astfel de registru se face prin cadastrare, 
măsurători, planuri. – Ştiţi cînd a venit vorba de spaţiile verzi pe care trebuie să le 
salubrizeze Salubri, sună repetitiv, dar asta este şi atunci am zis , nu avem un Registru al 
spaţiilor verzi, nu ştim la ce ne referim, la spaţii verzi stradale sau spaţii verzi de altă 
natură! 
D-na secretar- „parcurile vor face obiectul unui alt Proiect de hotărâre cu concesionarea 
domeniului public şi privat deci nu are legătură.” 
Dl. cons.Cipleu- „eu tocmai în ideea asta, eu am amintit unde s-a pus problema cu 
Registrul spaţiilor verzi, conform legii, nu este un simplu registru ci o lucrare, de aceea am 
solicitat în decembrie să fie în acest Program, pentru că este o achiziţie de servicii, nu cred 
că este cineva în primărie care face cu 15 lei, când el necesită inclusiv cadastrarea spaţilor 
respective. Aşa un registru din acela proform, cum a zis d-na Paula fără semnături, acela 
există.” 
Dl. primar- „urmează, am omis, se poate cuprinde.” 
Dl. cons.Cipleu- „nici eu nu am spus-o cu supărare, am spus în decembrie, o reiterez 
acum.” 
Preşedintele de şedinţă- „dacă mai sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 13 voturi 
pentru, 2 împotrivă(dl. Cipleu şi dl. Morar), astfel adoptându-se Hotărârea nr. 16 care face 
parte integrantă din prezentul proces verbal.” 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 3 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre: „Privind avizul de principiu cu privire la un schimb de imobile între oraşul Aleşd şi 
d-ul Herman Francisc.” 
Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz nefavorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Dl. cons. Dubău- „dacă-mi permiteţi, am înţeles că în solicitarea dl. Herman au apărut tot 
felul de consideraţii că ar exista presiuni asupra membrilor comisiilor, eu mă simt nevoit în 
nume propriu să spun că asupra mea nu s-a făcut niciun fel de presiuni şi chiar am avut o 
poziţie la acel Proiect pe care mi-o menţin în continuare, este vorba de o vânzare- 
cumpărare pentru că la schimb se aplică regulile de la vânzare- cumpărare iar acest 
schimb nu se poate face decât în anumite condiţii, Consiliul local nu poate face acest 
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lucru, nu poate dispune, în rest orice alte discuţii pe tema politică putem avea oricând. Eu 
vreau să subliniez că asupra mea nu s-au făcut presiuni ca să nu existe dubii. 
Dl. cons.Cipleu- „nu este vorba de presiuni, la Proiectul de hotărâre există un referat de 
nelegalitate semnat de secretarul primăriei.” 
Dl. cons. Dubău- „da, aşa este, există, care iată confirmă concluzia la care am ajuns 
atunci.” 
Dl. cons.Cipleu- „cel puţin eu atunci când d-na Lauran a spus că nu semnează ceva, eu 
mi-am asumat, am retras, am respectat poziţia dumneaei, ceea ce mă face să fiu 
consecvent.” 
D-na secretar- „nu cred că v-am dat motive să nu credeţi în semnătura mea.” 
Dl. cons.Cipleu- „tocmai.” 
Dl. primar- „eu am introdus pe ordinea de zi acest proiect la solicitarea d-lui doctor, oricum 
este un aviz de principiu, să vedem şi poziţia prefecturii. Am făcut lucrul acesta pentru ca 
la solicitare jurişti de la prefectură nu au zis nici “nu” nici „da”,au zis că rămâne la 
latitudinea Consiliului local, deci de aceea l-am introdus pe ordinea de zi, este un aviz de 
principiu deci nu se face schimbul.” 
  
Dl. Mălăieş- „dacă vine avizul prefecturii care spune că nu este legal vă rog să mi-l 
comunicaţi şi mie pentru că, Codul penal obligă mai ales funcţionarii publici să anunţe 
organele de urmărire penală dacă constată existenţa unei infracţiuni. Dacă avizul este 
negativ înseamnă că aş fi dorit să comit o infracţiune, aşa că vă rog să anunţaţi DNA-ul.” 
Dl. primar- „noi o să vă comunicăm răspunsul prefecturii.” 
Dl. Mălăieş- „cu motivare, vă rog, nu aşa că nu dau eu asta.... .” 
D-na secretar- „dacă prefectura va face referat de nelegalitate, va motiva.” 
Dl. Mălăieş- „d-na secretar vă aduc avizul prefecturii care este făcut de ....nu sunteţi 
obligaţi să respectaţi prefectura, nu? ” 
D-na secretar- „corect, noi putem menţine hotărârea în cazul în care va fi adoptată, nu 
trebuie neapărat s-o revoce Consiliul.” 
Dl. Mălăieş- „hotărâre motivată, nu că am avut eu nu ştiu ce, cu text de lege că nu poate fi 
admisă, eu am invocat textul de lege care permite treaba asta.” 
Dl. cons. Dubău- „consideraţiile noastre au fost exprimate şi nu văd ce probleme de 
natură penală ar fi pe consilieri dacă nu votează, oricum votul poate fi şi pe chestiuni de 
oportunitate.” 
Dl. Mălăieş- „pentru funcţionarul public, consilierii nu sunt funcţionari publici.” 
Dl. cons. Dubău- „după părerea mea referatul de nelegalitate este motivat.” 
Dl. Mălăieş- „cu ce? ” 
Dl. cons. Dubău- „în momentul de faţă este motivat cu texte de lege din Codul civil.” 
D-na secretar- „l-aţi citit dl. Mălăieş? Este motivat cu Codul civil şi restul.” 
Dl. cons.Cipleu- „putem să nu intram într-un dialog competitiv.” 
D-na secretar- „eu mi-am motivat punctul de vedere cu care mă duc în faţa oricui, eu le 
spun domnilor să voteze cum vor ei.” 
Dl. cons. Dubău- „mai fac o precizare, avizul de legalitate sau nelegalitate al secretarului 
nu poate împiedica Consiliul local să hotărască într-un anume fel.” 
Dl. Mălăieş- „hotărârea să fie motivată, pentru ce respingeţi, text de lege, nu vorbe.” 
Dl. Mălăieş- „ne vedem la vară, în iunie”. 
Dl. Curea-“cine o să mai fie in iunie….” 
Preşedintele de şedinţă- „se supune la vot proiectul de hotărâre care se nu se aprobă, 
neîndeplinind cvorum-ul necesar cu 9 voturi pentru, 4 împotrivă şi 2 abţineri”. 
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Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 4 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre:„Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Spitalului orăşenesc 
Aleşd a unor spaţii situate la parterul clădirii CLA, respectiv în corpul C8, imobil înscris în 
domeniul public al oraşului Aleşd”. 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 17 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal.” 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 5 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 

hotărâre:„ Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui teren din proprietatea privată 

a oraşului către d-na Todoca Florina-Elena şi d-ul Todoca Ioan-Coloman.” 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Dl. cons. Dubău- „dacă-mi permiteţi la acest proiect în esenţă este vorba de vânzarea 
unui teren din domeniul privat al oraşului către proprietarul clădirii construcţiei, pe acel 
teren, aşa cum bănuiam există un contract de concesiune. Am solicitat prin secretariatul 
Consiliului local o copie a contractului, am solicitat să fie prezentă şi jurista primăriei la 
şedinţa Consiliului local, nu ştiu din ce motive, sper că bine întemeiate, nu a binevoit să 
vină să ne răspundă la câteva întrebări, răspunsuri la întrebări care ne-ar fi ajutat să putem 
lua o hotărâre în cunoştinţă de cauză. Am înţeles că dânsa se ocupă de gestionarea 
contractelor în derulare în care parte este Primăria ca executiv al Consiliului local  şi atunci 
în situaţia de faţă nu îmi este clar dacă Contractul de concesiune nr. 14/11.02.2008, 
încheiat între UAT Aleşd şi Nazira Trans SRL mai este sau nu în vigoare. Nu am acest 
răspuns la această întrebare. Nu am găsit informaţii suficiente să văd în ce condiţii acest 
contract a încetat, îşi continuă cursul.... Societatea Nazira Trans a fost în procedură de 
faliment, procedură de faliment în care s-a hotărât vânzarea activelor societăţii în vederea 
plăţii creditorilor. Contractul de concesiune care încă odată nu ştim dacă şi-a încetat 
efectele sau nu, l-am luat, l-am studiat, am văzut în ce condiţii încetează contractul de 
concesiune, din punctul meu de vedere nu este îndeplinită nici o condiţie şi nu există 
niciun document care să ateste acest fapt. Asta însemnând că acest contract este încă în 
vigoare. Avem un alt proprietar pe construcţie care le-a cumpărat la licitaţie şi avem 
proprietar pe teren primăria oraşului Aleşd şi dreptul de concesiune a SC Nazira Trans. 
Încă o dată nu ştim dacă s-a finalizat sau nu. Mai există o problemă pe care am găsit-o în 
contract la obligaţiile părţilor pe lângă faptul că notarea este aiurea, la cap. 7 obligaţiile 
părţilor art 7. Lit.j, spune aşa: „La încetarea contractului de concesiune, concesionarul este 
obligat să încheie cu concedentul un contract de vânzare-cumpărare având ca obiect 
bunurile de preluare stabilite prin contractul de concesiune, respectiv construcţia de pe 
teren”. Asta înseamnă în felul următor, că la încetarea contractului părţile, Consiliul local 
prin dl. primar şi Nazira Trans s-au obligat ca la încetarea acestui contract să se încheie un 
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contract de vânzare-cumpărare între constructorul acelei clădiri şi proprietarul terenului. 
Acum, există o problemă, din punctul meu de vedere lichidatorul a comis o mare greşeală 
vânzând acest imobil. Există o mare problemă cu privire la urmărirea acestui contract din 
partea UAT Aleşd care nu dispune de teren, Consiliul local are dreptul de dispoziţie asupra 
terenului şi asupra a tot ceea ce înseamnă patrimoniul din acest contract. 
Din punctul meu de vedere acest contract nu a fost respectat şi nu numai atât, nu s-a 
urmărit respectarea lui adică în cadrul procedurii de faliment există obligaţia din partea 
celor care trebuia să gestioneze acest contract, erau obligaţi să se opună la vânzare şi să 
aducă la cunoştinţă dacă lichidatorul nu avea cunoştinţă de acest fapt, că există un anume 
drept de preemţiune în favoarea Consiliului local Aleşd, drept de preemţiune care nu a fost 
exercitat. Nu avem niciun fel de informaţie că ar fi fost exercitat sau că s-a renunţat la 
exercitarea acestui drept de preemţiune. Din punctul meu de vedere contractul de 
vânzare-cumpărare asupra clădirii în procedură de faliment este lovit de nulitate, 
cumpărătorul de bună credinţă este garantat de evicţiune de către acel lichidator. Din 
punctul meu de vedere dacă proiectul de hotărâre s-ar aproba în forma asta s-ar continua 
şirul ilegalităţilor. Nu mă pronunţ cu privire la cine le-a săvârşit s-au ce a făcut, s-au ce 
interes a avut sau nu a avut interes, nu a avut priceperea în derularea acestui contract, dar 
este o mare problemă. În momentul de faţă suntem într-o problemă, noi nu putem dispune 
de acest teren pentru că aveam un drept de preemţiune care a fost faultat complet ilegal. 
D-na secretar poate să confirme, am solicitat să fie prezent juristul primăriei, să ne 
răspundă la întrebări, întrebările mele erau simple. Există vreun document prin care 
constată încetarea acestui contract, conform clauzelor lui? Aici sunt prevătute clar clauzele 
de încetare, falimentul societăţii respective nu este clauză de încetare a contractului. 
Înţeleg că la masa credală primăria s-a constituit ca parte pe redevenţă, foarte corect, dar 
în acelaşi timp avea obligaţia legală să împiedice vânzarea înaintea exercitării dreptului de 
preemţiune stabilit prin contract iar exercitarea acestui drept de preemţiune este atributul 
exclusiv al Consiliului local ca şi proprietar al acestui teren, cu discuţia de cumpărare a 
clădirii respective sau necumpărare  a ei. Din acest punct de vedere, nu din altele care ar 
putea fi , am să votez împotrivă şi în acelaşi timp atrag atenţia că ar trebui să se facă 
demersuri pentru anularea contractului de vânzare-cumpărare şi revenirea la starea 
anterioară, urmând ca după aceea să se vadă dacă există interes sau nu, dacă se doreşte 
achiziţionarea, în plus mai sunt câteva clauze contractuale care nu ştim dacă s-au 
respectat. La un moment dat concesionarul avea obligaţia ca la 2 ani de la semnarea 
acestui contract, prin 2010 să fie finalizată construcţia, în cazul în care nu era finalizată, în 
faza în care era trebuia să devină proprietatea oraşului Aleşd. Îmi pare rău că persoana 
care se ocupă de gestionarea contractelor nu a dat curs invitaţiei să răspundă la câteva 
întrebări, întrebări care ne-ar fi putut lămuri. Din punctul meu de vedere, la seceta de 
informaţii pe care o avem la acest contract, îmi pare rău dar nu pot vota pentru acest 
proiect de hotărâre pentru că ar continua un şir de ilegalităţi ceea ce nu doresc. Asta ar fi 
prima chestiune care este cea mai gravă, iar a doua care mi se pare cel puţin la fel de 
gravă, este raportul de evaluare şi preţul. După cum ştiţi în decursul ultimilor ani toate 
terenurile care s-au vândut din proprietatea privată a oraşului către proprietari de 
construcţii, proprietari de bună credinţă, s-au vândut la 20 euro/metru pătrat, mai mult 
decât atât, teren  cumpărat de noi prin HCL în vederea deschiderii utilităţii de drum într-un 
cartier din oraşul Aleşd tot în baza unui raport de evaluare s-a achiziţionat cu preţul de 9 
euro, şaizeci şi ceva/ metru pătrat. Extraor pentru vânzare este la valoarea de 5,7 
euro/metru pătrat, nu mai pun la socoteală că toate aceste rapoarte despre care am făcut 
eu referire sunt făcute de acelaşi evaluator. Nu pot decât să mă întreb cum a ajuns la 
aceste sume. Eu cred că ar fi fost de minimă decenţă ca dl. evaluator să fie consecvent cu 
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sine însuşi şi cu regulile profesiei lui. Acum am văzut cu toţi şi la TV că la ANRP cu toţii s-
au apărat, din cei chestionaţi cu probleme de natură penală, s-au apărat că nu au făcut 
decât să aprobe nişte rapoarte de evaluare, mi se pare un argument suficient. 
Preşedintele de şedinţă- „dacă mai sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă- „se supune la vot proiectul de hotărâre care se nu se aprobă, 
neîndeplinind cvorum-ul necesar cu 10 voturi pentru, 4 împotrivă şi 1 abţinere”. 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 6 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre:„ Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului cu nr. cadastral 314 în 
suprafaţă de 90 mp înscris în CF nr. 100038 Aleşd din domeniul public al oraşului în 
domeniul privat al oraşului Aleşd.” 
Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 18 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal.” 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 7 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 

hotărâre:„Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului cu nr. cadastral 101653 

în suprafaţă de 62 mp înscris în CF nr. 101653 Aleşd din domeniul public al oraşului în 

domeniul privat al oraşului Aleşd.” 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil. 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 19 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 8 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre:„Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de amplasament şi delimitare a 
imobilului cu suprafaţa de 388 mp, din nr. top 892 şi 893, în vederea atribuirii numărului 
cadastral de către OCPI Bihor precum şi dezlipirea parcelei şi înscrierea ei în cartea 
funciară.” 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil. 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 20 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 9 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 

hotărâre: „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de amplasament şi delimitare a 
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imobilului cu suprafaţa de 1519 mp, din nr. top 898, 901/3 şi 914, în vederea atribuirii 

numărului cadastral de către OCPI Bihor precum şi dezlipirea parcelei şi înscrierea ei în 

cartea funciară.” 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil. 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 21 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 10 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 

hotărâre: „Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unui cabinet medical 

stomatologic situat în incinta Policlinicii oraşului Aleşd.” 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul comisiilor: 
          Comisia Buget – aviz favorabil.  
          Comisia Juridică – aviz favorabil. 
          Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
          Comisia Învăţământ – aviz favorabil. 
Preşedintele de şedinţă- „dacă sunt discuţii...” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 22 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 11 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre: „Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă.” 
Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 15 voturi 
pentru, unanimitate prezentă, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 23 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
 

Preşedintele de şedinţă – trece la punctul 12 de pe ordinea de zi- „Raport privind stadiul 

îndeplinirii hotărârilor Consiliului local Aleşd în perioada iulie – decembrie 2015.” 

Preşedintele de şedinţă –„Multumesc, declar închisă şedinţa de Consiliu local.” 
D-na dir. Buzle- am fost invitată pentru buget, dacă acesta am văzut că nu a pus 
probleme, eu aş dori să vă mulţumesc pentru colaborare, pentru că în această formulă nu 
ne mai întâlnim pentru că noi suntem invitate toamna să vorbim despre ce se îmntâmplă în 
şcoală, deci vă doresc sănătate şi succes mai departe. 
D-na dir. Vasile Valeria- „şi eu aş vrea să vă mulţumesc, să vă doresc toate cele bune în 
continuare, să vă mulţumesc pentru investiţiile care ne-au prins tare bine în aceşti 4 ani cât 
am colaborat şi să vă urez succes în continuare.” 
Dl. cons.Cipleu- „Mulţumim, la fel! ” 
 
 

     Preşedinte de şedinţă,                                                         Secretar, 
            Sabau Radu                                                             Lauran Nicoleta 
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